
Beretning 2022. 
 

Medlemmer 

Vi er her ved slutningen af sæsonen 93 medlemmer. 

Nogle er stoppet, og nye er kommet til. 

 

Efterår 2021/Vinter 2022. 

Den 21. oktober blev banen lukket på grund af meget regn. Åbnede og lukkede ad flere omgange i 

oktober/november. Man gik over til vintergreens midt i november. 

 

Vi afholdt igen vores gløgg/æbleskiveturnering hvor 20 var tilmeldt, enkelte måtte melde afbud, så vi 

var 17 ude at spille. En hyggelig dag, som vi afsluttede på Værftet med kaffe, gløgg og æbleskiver. 

De sidste uden svesker.  

 

Til nytårskur var der kun 12, der ville være med. Desværre var vejret ikke med os, ikke sne, men 

regn, var skyld i, at vi opgav at mødes på Høffelbjerg og at spille ni huller som planlagt. 

Vi samledes i stedet for i klublokalet på 1. sal og nød champagne og kransekage.  

Et par hyggelige timer. 

 

Tirsdagsturneringer 

Vi åbnede sæsonen den 5. april med 18- og 9-hullers turnering med 45 deltagere og med middag 

bagefter. Lige den dag var der stort set tørvejr. Så vejret var ikke skyld i, at scoren generelt ikke var 

for god. 

April og maj viste sig fra den gode side, og vi spillede hver tirsdag i godt vejr og på en rimelig god 

bane. 

I juni, juli og august fortsatte det gode vejr. Banen blev mere og mere tør, og scoren blev bedre og 

bedre for mange af os. 

September. Endelig kom der regn, dog ikke om tirsdagene, hvor vi spillede, så banen igen blev grøn. 

 

Vi har i snit været 42 spillere i 18-huller og 9 spillere i 9-huller turneringer. Det er lidt færre (3+3) 

end sidste år. Hvad det skyldes, er ikke til at vide. 

 

Som noget nyt indførte vi fra årets begyndelse elektronisk indberetning til vore turneringer. 

Det kører meget godt. De fleste har det efterhånden indkørt. Ind imellem er der problemer med 

forbindelsen ude på banen, det kan vi ikke gøre noget ved.  

 

Readygolf. Vi må kunne få alle flights til at bruge max 4,5 time på en runde, der er til tider nogle der 

bruger op til 5 timer. Så vær klar til at slå, når det er jeres tur. Søg kun 3 min efter din bold i rougen, 

udfyld scorekort og indberet elektronisk medens de andre slår ud. 

 

Gløgg/æbleskiveturnering tirsdag den 15. november har vi aflyst. Vi mener at en pris på 195 kr. er 

for meget.  

 

Endagsture og venskabsturneringer: 

1 dags tur til Golfclub Altenhof. 24 spillere deltog. Dejligt vejr, en dejlig bane og især dejlig middag. 

Asparges med enten skinke eller wienerschnitzel. 

 



1 dags tur til Royal Oak i Jels. 24 spillere deltog. Der var spillere med gode og spillere med dårlige 

scorer. Det var hverken vejret eller banens skyld, hvis man ikke kunne score, da begge dele var 

perfekt. Der blev i hvert fald lavet 1 ”birdie”, da Viggo knaldede et drive ned i hovedet på en måge. 

Det kunne den desværre ikke overleve! 

 

Den 23. maj havde vi besøg af vores venskabsklub fra Schleswig. Desværre kom de kun 13 personer 

og vi var selv 42. Man skal nok i gang igen efter coronaen. 

Vi havde en god og hyggelig runde og sammenkomst bagefter. 

 

Den 30. august kom seniorerne fra Aabenraa og spillede med os her på Benniksgaard. 

De kom 32 -  og vi var selv 44 spillere. En hyggelig dag med dejligt vejr, en meget tør bane og gode 

scorer, hvor vi sluttede af med præmieuddeling og nød en vældig god banesandwich. Øllen smager 

jo særlig godt, når vejret er så godt. 

 

Den 15. september var vi 13 spillere, der tog ned til vores venskabsturnering med GC an der Schlei. 

Vi havde en hyggelig dag dernede i godt vejr, dog en enkelt kraftig regnbyge, på en rimelig god 

bane. De havde desværre prikket og strøet sand på greens, så de var lidt svære at greje, men dog ens 

for alle. 

  

Sommerturen med 27 deltagere gik i år til Vissenbjerg Storkro med golfspil på Blommenslyst - og 

Vestfyns golfklub. 

Mandag spillede man i regnvejr, mens tirsdagens runde var i godt vejr. Alt i alt en god tur. 

 

Regionsgolf 
Igen i år havde vi et veteran- og et superveteranhold med i turneringen, med Mogens og Finn som 

holdledere. 

Veteranholdet spillede 4 kampe. Tabte dem alle men var dog som regel godt med i de enkelte 

matcher. 

Superveteranholdet spillede 6 kampe. Vandt en, spillede lige op i en (endda mod Birkemose på deres 

svære bane) og tabte 4. Dog også med gode matcher.  

Vi er med igen næste år. 

 

Personale 
Klubbens ansatte skal igen i år have en tak for deres arbejde med pleje af banen og den måde, de 

driver klubben på. 

 

Bestyrelse 
Tak til bestyrelsen for jeres arbejde. Det er stadig en fornøjelse at arbejde sammen med jer. 

 

Næste år 

Lige efter nytår afholder vi nytårskur som sædvanlig. 

Vi planlægger følgende ud over vore tirsdagsturneringer: 

Venskabsturneringer med GC an der Schlei hos os i foråret og hos dem i efteråret. I løbet af vinteren 

vil vi sammen med dem lave tiltag, så der måske fremover er flere, der har lyst til at tage med. 

Venskabsturnering med Aabenraa hos dem. 

2 endagsture.  

Sommertur. 

 



Bane 
Hvad sker der på vores bane. 

Omlægning af driving range er stort set færdig. Kan tages i brug ved sæsonstart 2023. 

 

Ansøgning om dræning af banen er desværre afvist. Der arbejdes på at få den godkendt. 

 

Rækkefølgen på huller fra 13-18 vil blive ændret.  

Hul 13 som nu 

Hul 17 bliver hul 14 

Hul 16 bliver hul 15 

Hul 14 bliver hul 16 

Hul 15 bliver hul 17 

Hul 18 som nu 

 

Ændring af teesteder fra nuværende farver (gul, blå, rød) til længder (56, 52, 48) vil tidligst blive 

iværksat til opstart af næste sæson. 

 

Vi i bestyrelsen synes at seniorklubben har haft en god sæson med mange hyggelige runder på 

golfbanen. Dog er deltagerantal til tirsdagsturneringer og udflugter m.m. blevet lidt mindre i de sidste 

2 år. Vi vil derfor gerne i dag under eventuelt høre, om der er noget, I synes, vi skal ændre ved vore 

turneringer herhjemme og på vore ture. Der må være nogle, der har gode ideer, bestyrelsen kan 

arbejde videre med. 

 

Tak for i år og på gensyn til en god golfsæson næste år. 

 

 

Bericht 2022 

 

Wir sind z.Zt. 93 Mitglieder. Einige stoppten, andere kamen hinzu. 

 

Herbst 2021/Winther 2022 
Am 21. Oktober wurde der Platz wegen das Regens gespert. Mehrere Male wurde er im 

Oktober/November geöffnet und geschlossen. Mitte November hatte man sich für Wintergreens 

entschieden. 

 

Unser Glögg/aebleskiverturnier spielten 17 Teilnehmer. Es wurde bei Vaerftet mit Kaffee, Glögg 

und Aebleskiver abgeschlossen. 

 

Der Jahresempfang (12 Teilnehmer) wurde wegen des Wetters im Klublokal im 1. Stock mit Sekt 

und Kransekage gehalten. 

 

Dienstagsturniere 
Am 5. April eröffneten wir mit 45 personen 18- und 9 Lochturnier mit anschliessendem Essen. 

Es war gutes Wetter, so das Wetter war nicht schuldig für die nicht so guten Scores. 

April und Maj zeigte sich von ihren besten Seite. Wir spielten jeden Dienstag bei gutem Wetter und 

einer verhältnismässig guten Bahn. 

Im Juni, Juli und August blieb das Wettergut und der Platz wurde trockener. Einige konnten ihren 

Score verbessern. 



September. Endlich Regen aber nicht an unseren Spieltagen. Der Platz wurde wieder grün. 

 

Im Schnitt waren wir 42 Spieler (18 Loch) und 9 Spieler (9 Loch), etwas weniger als im letzten Jahr. 

 

Wir führten die elektronische Berechnung ein. Es ging gur, leider gab es Probleme mit der 

Verbindung auf dem Platz. 

 

Readygolf. Wir müssen dahin kommen, dass alle Flights max. 4,5 Stunden für eine Runde benötigen. 

Manchmal brauchen einige Spieler bis zu 5 Stunden. 

Noch einmal der Apell: 

Sei bereit wenn dudran bist! 

Suche höchstens 3 Minuten nach deinem Ball! 

Wenn du im Zweifel bist, so spiele einen provisorischen Ball! 

Fülle deine Scorekarte und deine elektronische Berechnung aus, währen deine Mitspieler 

abschlagen! 

 

Glögg/Aebleskiveturnier an 15.11. ist abgesagt. Wir denken 195 DKR ist zu teuer. 

 

Tagesturen und Freundschaftsspiele 
Tagestur Gut Altenhof. 24 Teinehmer spielten bei bestem Wetter, guter Bahn und gutem Essen 

(Spargek mit Schinken oder Wiener Schnitzel). 

 

Tagestur Royal Oak in Jels. 24 Teilnehmer, die teilweise gute und teilweise nicht so gute Scores 

hatten. Wetter und Platz waren nicht Schuld. Beides war perfekt. 1 Birdie wurde jedenfalls gespielt. 

Viggo traf mit seinem Drive eine Möwe, die das nicht überlebte. 

 

Am 23. Maj besuchten uns 13 Mitglieder vom Freundchaftsklub an der Schlei. Wir waren mit 42 

Spielern auf dem Platz. Es war eine gemütliche Runde. 

 

Am 30. August kamen 32 Senioren vom Golfklub Apenrade. Wir spielten mit 44 Spielern. Ein guter 

Tag mit schönem Wetter, guten Scores. Wir beendeten den Tag mit der Prämienausgabe und einem 

guten Bahnsandwich. Das Bier schmeckt ja immer gut wenn das Wetter so gut ist. 

 

Am 15. September fuhren 13 Spieler zum Club an der Schlei. Wir hatten eine guten Tag dort, 

einkräftiger Regenschauer war auch dabei. Leider hatten sie gerade die Grüns bearbejdet und Sand 

gestreut. Das machte das Spiel nicht liechter, war aber für alle gleich. 

 

Die Sommertur 
führte 27 Teinehmer zum Vissenbjerg Storkro mit Golfspiel in Blommenslys- und Vestfyns 

Golfklub. Montag spielten wir bei Regen. Dienstag war gutes Wetter. Alles in allem eine gute Tur. 

 

Regionsgolf 
Dieses Jahr stellten wir eine Veteranen- und eine Superveteranen gruppe mit Mogens und Finn als 

Gruppenleiter. 

Veterangruppe spielte 4 Spiele, die sie alle verloren. 

Superveterangruppe spielte 6 Spiele, 1 gewonnen, 1 geteilt (mit Birkemose auf deren schwere Bahn) 

und 4 verloren. 

Wir sind im nächsten Jahr wieder dabei. 



 

Personal 
Wir bedanken uns beim Personal des Klubs für die gute Arbeit. 

 

Der Vorstand 
Danke an die Mitglieder des Vorstands. Es ist immer eine Freude mit euch zu arbeiten. 

 

2023 

Gleich nach Neujahr halten wir einen Neujahrsempfang wie gehabt. 

Auser unseren Dienstagsturnieren planen wir folgendes: 

Freundschaftsturniere mit GC an der Schlei im Frühjahr bei uns und im Herbst bei denen. 

Freundschaftsturnier mit Apenrade bei denen. 

2 Tagesturniere. 

Sommerreise. 

 

Der Golfplatz 
Was passiert bei uns. 

Der Umbau der Drivingrange ist fast fertig. 2023 kann sie benutzt werden. 

Die Anfrage nach einen Drainage des Platzes ist abgelehnt. Es wird weiter daran gearbeitet. 

Die Reihenfolge von Loch 13-18 wird geändert. 

Loch 13 bleibt 

Loch 17 wird Loch 14 

Loch 16 wird Loch 15 

Loch 14 wird Loch 16 

Loch 15 wird Loch 17 

Loch 18 bleibt, 

Die Änderungen der Abschlagplätze in den Farben Gelb, Blau, Rot wird in Längen (56, 52, 48) 

wird frühestens beim Start der nächsten Saison getätigt. 

 

Wir vom Vorstand denken, dass der Seniorklub eine gute Saison hatte mit richtig guten Runden auf 

dem Platz. Leider ist die Anzahl der Teinehmer bei den Dienstagsturnieren und den Ausflügen in den 

letzten 2 Jahren gesunken. Deswegwn wollen wir unter Verschiedenes von euch hören, was man 

ändern oder verbessern kann. Wir freuen uns auf eure Vorschläge mit denen der Vorstand weiter 

arbeiten Kann. 

 

Danke für das Jahr und ein Wiedersehen zur neuen Golfsaison im nächsten Jahr. 


